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Aan: College van Burgermeester en Wethouders en de Gemeenteraad van Montferland. 

Betreft: Plaatsing verkeersdrempel Kastanjelaan zonder participatie en onderbouwing  

Stokkum, 10 maart 2025, 

 

Geacht college en leden van de gemeenteraad.  

 

Met verbazing hebben wij kennisgenomen van de gang van zaken rondom het plaatsen van een 
verkeersdrempel voor onze woning aan de Kastanjelaan te Stokkum. 

Zowel de manier waarop dit besluit tot stand is gekomen als de gekozen maatregel roept bij ons 
vragen en weerstand op. 

Bij navraag bij wethouder Jeanette Derksen werd ons verteld dat de dorpsraad dit had 
voorgesteld/besloten.  Ik werd door haar doorverwezen naar een ambtenaar. Het doorverwijzen 
van een bestuurder naar een uitvoerder bevreemdt mij zeer. En ik voel me hierdoor ook niet 
gehoord en serieus genomen. Ik heb contact gezocht met de verantwoordelijke ambtenaar, 
maar deze bleek telefonisch niet bereikbaar. En ik ben tot op de dag van vandaag ook niet 
teruggebeld. 

Hierdoor is het ons onduidelijk op basis waarvan dit besluit genomen is en door wie er is 
bepaald dat een rubberen verkeersdrempel de juiste oplossing zou zijn. 

In de krant wordt gesteld dat er een verkeersprobleem is maar nergens worden er 
onderbouwende cijfers of onderzoeken gedeeld. Bij ons is er altijd wel iemand aanwezig, daar 
wij paarden hebben en veel buiten aan het werk zijn. In alle jaren dat mijn partner, en ik hier 
wonen, is er slechts 1 keer een ongeval geweest. Maar deze mountainbiker heeft zelf aan mijn 
partner verklaard dat hij zonder te kijken zo de weg over gestoken was, terwijl de mais hoog 
stond.  

De weg is bij de overgang naar de bebouwde kom nog steeds ingericht als een weg waar vroeger 
80 kilometer per uur gereden mocht worden, terwijl de maximum snelheid nu inmiddels 30 
kilometer per uur is. Dit roept de vraag op of andere, mogelijk betere verkeersmaatregelen 
eigenlijk wel overwogen zijn.  

Wat enorm stoort is het ontbreken van enige vorm van participatie. Wij zijn immers de directe 
aanwonende. Wij ervaren de Kastanjelaan niet als een weg waar te hard gereden wordt. En wij 
verbazen ons over het feit dat er geen metingen gedaan zijn. Ook hebben wij nog nooit enige 
vorm van handhaving op de snelheid waargenomen. De zijweg van de Kastanjelaan, De Oude 
Eltenseweg is een zandweg, welke vanuit het bos gesloten is voor auto’s.  Verkeer dat over de 



Oude Eltenseweg komt, zijn vooral voetgangers en wandelaars, voornamelijk recreanten dus. 
Ons inziens geen reden om de voorgestelde maatregel uit te voeren. 

Er is blijkbaar voor ons, maar niet met ons gesproken. Als direct omwonende zijn wij op geen 
enkel moment betrokken geweest bij de besluitvorming. Terwijl wij dagelijks de effecten en 
de  overlast van deze maatregelen zullen ondervinden. 

Wij verzoeken u om een toelichting op dit besluit. 

In Stokkum wonen erg veel mensen met paarden. Waaronder wijzelf, maar ook buren van ons. 
Een rubberen drempel is zeer dieronvriendelijk. Daar er niet op een rustige en geleidelijke 
manier over zo’n drempel gereden kan worden. Het paard krijgt altijd een grote tik op de pezen 
bij het passeren van een dergelijke drempel. En de angst voor langdurige en vervelende 
peesblessures is groot, daar wij genoodzaakt zijn om via Beek weg te rijden, daar de richting van 
’s-Heerenberg gesloten is voor vrachtverkeer, maar deze route ook niet te rijden is met een 
vrachtwagen. 

Beek is tegenwoordig ook al een hele uitdaging met de bijzondere bocht en alle paaltjes bij de 
supermarkt Coop. Het passeren van 2 personen auto’s is al een probleem, laat staan een 
vrachtwagen die deze bocht moet nemen. Dat kan enkel als er geen tegemoet komend verkeer 
is. 

Tevens zijn wij bang voor een verstoring van ons woongenot, door al het verkeer dat bijna tot 
stilstand moet komen voor een dergelijke drempel Denk hierbij aan de piepende remmen en het 
terugschakelen van de motoren, om vervolgens weer met veel kabaal op te trekken, om de 
verloren tijd op de drempel weer in te halen. 

Wat ons ook erg verbaasd is het feit dat de gemeente Montferland blijkbaar Stokkum geheel wil 
afsluiten van vrachtverkeer. Stokkum is voor vrachtverkeer eigenlijk alleen aan te rijden via 
Beek, wat dus ook al een route vol met obstakels is. 

Als besloten wordt dat er toch een dergelijke drempel komt, zijn wij genoodzaakt om deze 
kwestie voor te leggen aan een advocaat.  

Voor de toekomst dringen wij aan op betere communicatie en participatie bij 
verkeersmaatregelen die direct invloed geven op onze woonomgeving. 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 
Kind regards, 
Mit freundlichen Grüßen 

 


